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Svar på medborgarförslag om samlingslokal för pensionärer 

Beslut
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen anser medborgarförslaget besvarat. Bristande tillgång till lokaler är en stor 
utmaning i Bollebygds kommun, som är en snabbt växande kommun. Samtliga av kommunens 
egna verksamheter har lokalbrist och av den anledningen finns det inte möjlighet för kommunen 
att erbjuda en samlingslokal till pensionärer som efterfrågas. Utifrån den kommunala 
likställighetsprincipen vore ett allaktivitetshus som kan nyttjas av hela kommunens föreningsliv 
att föredra. I dagsläget finns dock inga lediga lokaler som kommunen kan erbjuda, men frågan 
om en lokal, ett allaktivitetshus, som alla föreningar kan nyttja är intressant och bör vara av 
intresse att lyftas upp för dialog och i framtiden politiskt beslut.
 
Föreningar i kommunen bör återuppta dialog med socialnämnden om bokning av Bollegården 
när coronapandemin är över.
 
Bollebygds kommun har initierat ett arbete med att ta fram riktlinjer för uthyrning av kommunala 
befintliga lokaler, när de inte används av kommunens verksamheter. Dock är riktlinjerna inte 
färdiga att antas politiskt än. 
 

Ärendet
Britta Ekberg och Christina Wernersson föreslår i medborgarförslag 2020-11-13 att Bollebygds 
kommun ska tillhandahålla en samlingslokal för pensionärer i kommunen.  Kommunfullmäktige 
har på sammanträde 2020-12-09, 155, överlämnat medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 
handläggning och beslut.
 
Kommunstyrelseförvaltningen gör följande bedömning: Bristande tillgång till lokaler är en stor 
utmaning i Bollebygds kommun, som är en snabbt växande kommun. Samtliga av kommunens 
egna verksamheter har lokalbrist och av den anledningen finns det inte möjlighet för kommunen 
att erbjuda en samlingslokal till pensionärer som efterfrågas i medborgarförslaget. I dagsläget 
finns ett avtal tecknat 2014 mellan kommunen och PRO-SPF:s gymförening om rätten att nyttja 
gymlokalen på Bollegården. Utöver detta får kommunen hänvisa pensionärsföreningarna – 
tillsammans med andra föreningar, organisationer med flera – att boka lokaler via kommunens 
externa bokningssida. Förslagsställarna tar i medborgarförslaget upp att det kan finnas fler 
föreningar som är intresserade av en samlingslokal och att kommunen i så fall kan erbjuda ett 
allaktivitetshus som fler föreningar kan nyttja. Utifrån likställighetsprincipen, det vill säga att en 
kommun är skyldig att behandla sina medlemmar lika om det inte finns sakliga skäl för annat, 
vore ett allaktivitetshus som kan nyttjas av hela kommunens föreningsliv att föredra. I dagsläget 
finns dock inga lediga lokaler som kommunen kan erbjuda, men frågan om en lokal, ett 
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allaktivitetshus, som alla föreningar kan nyttja är intressant och bör vara av intresse att lyftas upp 
för dialog och i framtiden politiskt beslut. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut
Kommunstyrelsen anser medborgarförslaget besvarat. Bristande tillgång till lokaler är en stor 
utmaning i Bollebygds kommun, som är en snabbt växande kommun. Samtliga av kommunens 
egna verksamheter har lokalbrist och av den anledningen finns det inte möjlighet för kommunen 
att erbjuda en samlingslokal till pensionärer som efterfrågas. Utifrån den kommunala 
likställighetsprincipen vore ett allaktivitetshus som kan nyttjas av hela kommunens föreningsliv 
att föredra. I dagsläget finns dock inga lediga lokaler som kommunen kan erbjuda, men frågan 
om en lokal, ett allaktivitetshus, som alla föreningar kan nyttja är intressant och bör vara av 
intresse att lyftas upp för dialog och i framtiden politiskt beslut.
 
Ledamöternas förslag till beslut
Michael Plogell (FR) föreslår två tilläggsförslag: 1. Föreningar i kommunen bör återuppta dialog 
med socialnämnden om bokning av Bollegården när coronapandemin är över. 2. Bollebygds 
kommun har initierat ett arbete med att ta fram riktlinjer för uthyrning av kommunala befintliga 
lokaler, när de inte används av kommunens verksamheter. Dock är riktlinjerna inte färdiga att 
antas politiskt än. 
 
Beslutsgång
Ordföranden frågar först om förvaltningens förslag kan antas och finner att så sker. Därefter 
frågar ordföranden om arbetsutskottet bifaller eller avslår Michael Plogells (FR) två tilläggsförslag 
och finner att arbetsutskottet bifaller förslagen. 

Beslutsunderlag
 Medborgarförslag om samlingslokal för pensionärer, maskad
 Svar på medborgarförslag om samlingslokal till pensionärer

Skickas till
Kommunstyrelsen
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